
درصد   ۵۰ گفت:  شوشتر  شهرستان  فاضلاب  و  آب  اداره  رئیس 
فاضلاب شهری تصفیه نشده به رودخانه کارون سرریز می شود.

فاضلاب های  درصد   ۵۰ متأسفانه  کرد:  اظهار  پور  عبدا...  رستم 
شهرستان شوشتر به رودخانه کارون سرازیر می شود که با توجه به 
برآورد هزینه برای تصفیه فاضلاب به اعتباری حدود ۱۷۰ میلیارد 

تومان نیاز داریم که جز اعتبارات کلان محسوب می شود.
وی افزود: در یک نقطه از جنوب شهر، تصفیه و۱۳ ایستگاه برای 
اما برای  یا در حال احداث هستند  پمپاژ فاضلاب احداث شده و 

تصفیه کامل فاضلاب به اعتبارات کلان نیاز است.
حوضچه های  لایروبی  گذشته  روزهای  در  داد:  ادامه  پور  عبدا... 
انجام شده است  با همکاری مسئولان  برخی روستاها  آب شرب 
و  آب  اداره  رئیس  داشت.  خواهد  ادامه  روند  این  نیز  آینده  در  و 
فاضلاب شهرستان شوشتر در خصوص اجرای شبکه فاضلاب در 
شهر سرداران شوشتر بیان کرد: در شهر سرداران شبکه فاضلاب 
و تصفیه خانه اجرا شده و به زودی به بهره برداری می رسد و پیگیر 
تکمیل و راه اندازی طرح فوق هستیم. وی همچنین در خصوص 

بعضی از نقاط شهر شوشتر که فاقد کانال فاضلاب هستند، عنوان 
کرد: در تیرماه امسال قرارداد پروژه فاضلاب مناطق گلزار شهدا، 
بین الحرمین و بهاران و تصویب و ابلاغ شد که کار عملیاتی آن 
از هفته آینده شروع می شود. عبدا... پور در پایان گفت: در برخی 
از نقاط شهر شوشتر شبکه فاضلاب به صورت پراکنده اجرا نشده 
است که در حال پیگیری برای اجرا آن هستیم و در مناطق کوی 
امیر کبیر و بالیگا اجرای شبکه فاضلاب صورت نگرفته که در حال 

پیگیری طرح احداث فاضلاب در این مناطق هستیم.

رئیس آموزش و پرورش استثنایی خوزستان با تاکید بر اینکه هدف 
اصلی ما این است که تا پیش از ۱۵ شهریور و آغاز سال تحصیلی 
جدید، تعداد بیشتری از دانش آموزان و والدین را عضو شبکه شاد 
کنیم، گفت: نزدیک به هزار دانش آموز استثنایی در خوزستان به 
علت نداشتن تبلت و گوشی همراه هوشمند، نتوانستند وارد شبکه 

شاد شوند.
علی ممبینی اظهار کرد: طبق گزارش سازمان آموزش و پرورش 
استثنایی، خوشبختانه اداره آموزش و پرورش استثنایی خوزستان 
تعداد  عضو،  معلمان  تعداد  مانند  شاد  شبکه  آیتم های  بیشتر  در 
مدارس و تعداد کلاس ها، رتبه اول را کسب کرده است. اکنون نیز 
در حال برنامه ریزی و تولید محتوای آموزشی پنج تا شش درس 

برای شبکه شاد هستیم. 

وی افزود: سازمان آموزش و پرورش استثنایی، تولید محتواهای 
کشور  سراسر  معلمان  به  برنامه ای  طبق  را  شاد  شبکه  درسی 
محتوا  تولید  وظیفه  نیز  خوزستان  استان  که  است  کرده  محول 
دانش آموزان جسمی  و چهارم  پایه سوم  ریاضی  برای درس های 
- حرکتی، فارسی ۲ دانش آموزان اوتیسم، آموزش تکمیلی دانش 
دبیرستان  انگلیسی  زبان  درس  و  کم توان  دبستانی  پیش  آموزان 
نیز  مرداد   ۲۵ تا  دارد.  عهده  بر  را  کم شنوا  و  ناشنوا  دانش آموزان 
فرصت داریم تا ۳۰ درصد اول محتواهای کتب درسی محول شده 
به استان مان را آماده کنیم تا این محتواها در شبکه شاد بارگذاری 

و در اختیار دانش آموزان قرار گیرند.
رئیس آموزش و پرورش استثنایی خوزستان با تاکید بر اینکه هدف 
اصلی ما این است که تا پیش از ۱۵ شهریور و آغاز سال تحصیلی 

جدید، تعداد بیشتری از دانش آموزان و والدین را عضو شبکه شاد 
کنیم، گفت: نزدیک به هزار دانش آموز استثنایی در خوزستان به 
علت نداشتن تبلت و گوشی همراه هوشمند، نتوانستند وارد شبکه 
شاد شوند و با توجه به ضرورت حضور دانش آموزان در شبکه شاد، 
انتظار حمایت خیرین را داریم تا بتوانیم همه دانش آموزان را عضو 

شبکه شاد کنیم. 
به وضعیت شیوع کرونا و مشکلات  توجه  با  تاکید کرد:  ممبینی 
جسمی دانش آموزان استثنایی، حداقل ۵۰ درصد از آموزش ما از 
طریق شبکه شاد خواهد بود و احتمال اینکه آموزش دانش آموزان 
استثنایی صد درصد از طریق شبکه شاد باشد نیز وجود دارد. تلاش 
ما بر این است که از همه ظرفیت خیرین و دولت کمک بگیریم تا 

این دانش آموزان را عضو شبکه شاد کنیم.

معاون نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان 
گفت: خوزستان به شدت با کمبود کولر مواجه است و این مساله 

باعث شده که شاهد افزایش قیمت کولر در بازار باشیم.
قیمت دلار در سال های  افزایشی  روند  اظهار کرد:  بهرام جباری 
در  که  شده  باعث  تحریم ها،  جمله  از  مسائلی  همچنین  و  اخیر 
واردات کولر دچار مشکل شویم و کمبود کولر به یکی از اصلی ترین 

نگرانی ها و دغدغه های استان خوزستان تبدیل شده است.
وی افزود: در حال حاضر علاوه بر اینکه کولر در بازار بسیار کم 
و  نیستیم  نیز  خوزستان  استان  به  آن  واردات  شاهد  حتی  است، 
این مساله باعث شده که بازار خوزستان به شدت با کمبود کولر 

مواجه شود.
معاون نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان 
با بیان اینکه کمبود این محصول باعث افزایش قیمت کولر شده 
است، تصریح کرد: در روزهای اخیر که قیمت دلار افت مختصری 
داشته، شاهد هستیم که قیمت کولر به صورت جزئی کاهش یافته 
است اما این کاهش به شکلی نیست که بتوان گفت کولر ارزان 

شده است.
بلکه  اساسی نیست  جباری گفت: در خوزستان کولر یک کالای 
کالایی حیاتی برای مردم است و از این رو باید مشکل تامین کولر 
هر  به  در تلاش هستیم  زمینه  این  در  و  خوزستان حل شود  در 

شکلی شده این مساله را حل کنیم و واردات و عرضه بیشتر این 
کالا در بازار محقق شود.

وی بیان کرد: در دو سال اخیر، قیمت ارز به شدت در بازار نوسان 
داشته و این مساله باعث شده کولر از مبادی ورودی به تعداد بسیار 

اندکی وارد کشور شود و پاسخگوی نیاز خوزستان نباشد.
معاون نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان 
افزود: خوزستان سالانه به حدود ۲۰۰ تا ۳۰۰ هزار دستگاه کولر 
برای  استان خوزستان  این خصوص همه مسئولان  در  دارد.  نیاز 
انجام  را  رایزنی ها  و  لازم  کولر، صحبت های  تامین  مشکل  حل 

داده اند اما تاکنون مشکلی در این خصوص حل نشده است.

گفت:  خوزستان  سوخت  داران  جایگاه  صنفی  انجمن  رئیس 
۸۵درصد جایگاه های سوخت در استان به علت افزایش سرسام 
آورهزینه های نگهداری و ناتوانی در خرید و تهیه قطعات گران 

قیمت ورشکسته هستند.
روی  پیش  چالش های  و  مشکلات  به  اشاره  با  الباجی  ابراهیم 
کاهش  منجربه  وی  اذعان  به  که  استان  در  سوخت  جایگاه های 
بازدهی و ضرر و زیان آنان شده اظهار داشت: ثابت بودن کارمزد 
جایگاه داران، گرانی قطعات و تجهیزات در ماه های اخیر و کاهش 
برای  را  سختی  شرایط  کرونا،  ویروس  خاطر  به  سوخت  مصرف 

جایگاه داران رقم زده است.
وی گفت: بجز تعداد اندکی از جایگاه های سوخت در برخی مناطق 
مراتب  به  مشکلات  سوخت،  بیشتر  فروش  با  که  اهواز  کلانشهر 
کمتری دارند بقیه جایگاه ها بخصوص جایگاه های برون شهری و 

جاده ای در وضعیت نابسامانی قرار دارند.
رئیس انجمن صنفی جایگاه داران سوخت خوزستان با بیان اینکه 
۵۵۰نازل بنزین و گازوییل در استان به علت کمبود قطعات سامانه 
هوشمند از رده خارج شده است افزود: اجرای طرح سهمیه بندی 
به نحو محسوسی  اخیر  ماه  را در ۹  بنزین  ، میزان فروش  بنزین 
کاهش داده است که این مساله سبب کاهش درآمد جایگاه داران و 

ناتوانی در پرداخت هزینه ها شده است.
رئیس انجمن صنفی جایگاه داران سوخت در خوزستان ادامه گفت: با 
وجود شرایط سختی که بر جایگاه های سوخت در استان تحمیل شده 
است امکان تعطیلی جایگاه به علت پیامدهای منفی آن وجود ندارد.

بیکاری  سبب  بنزین  های  جایگاه  تعطیلی  اینکه  بیان  با  الباجی 
کارگران نیز می شود افزود: بهترین راهکار برای گریز از وضعیت 
موجود ، افزایش کارمزد جایگاه داران است که در سال های اخیر 

هیچ تغییری نکرده است.
رئیس انجمن صنفی جایگاه داران سوخت در خوزستان با بیان اینکه 
تبخیر بنزین در استان به علت شرایط خاص استان و گرمای شدید ، 
بالا است اظهار داشت: در یکی از جایگاه های سوخت در کلانشهر 
اهواز از مجموع یک میلیون لیتر بنزین تحویلی در مدت ۱۰ روز ، 

هشت هزار و ۵۰۰لیتر تبخیر و از دسترس خارج شده است.
الباجی افزود: در چنین شرایطی که میزان تبخیر بنزین در استان 
بالاست ، درصد تبخیر بسیار کمی برای جایگاه داران محاسبه می 
تحمیل  ها  جایگاه  به صاحبان  بیشتری  این موضوع ضرر  و  شود 

می کند.
پاسخ  انجمن صنفی جایگاه داران سوخت در خوزستان در  رئیس 
به انتقاد برخی شهروندان در خصوص نداشتن ماسک و دستکش 

کارگران جایگاه های سوخت و رفتار نادرست برخی کارگران با مردم 
گفت: ما این انتقاد را می پذیریم و باید این نقیصه را برطرف کرد.

الباجی با اشاره به ملزم نبودن کارگران برای سوخت گیری خودروها 
اظهار داشت: کارگران جایگاه ها طبق مقررات شرکت ملی پخش 
فراورده های نفتی ایران موظف هستند برای پیشگیری از ویروس 

کرونا راسا اقدام به سوخت گیری خودروها کنند.
وی گفت: چنانچه مشکلات مالی و درآمدی جایگاه داران با افزایش 
تعرفه و کارمزد از سوی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی ایرن 
که  خدماتی  و  ها  جایگاه  از مشکلات  بسیاری  و فصل شود  حل 

موظف به انجام آن هستند برطرف خواهد شد.
بهداشتی  سرویس های  و  نمازخانه ها  ناهنجار  وضعیت  به  الباجی 
جایگاه های  کارگران  برخی  ناشایست  رفتار  و  جایگاه های سوخت 
سوخت که مورد انتقاد شهروندان قرار گرفته است اشاره کرد و گفت: 
می پذیریم که این مشکلات وجود دارد و باید توسط جایگاه داران 

برطرف و حقوق شهروندی رعایت شود.
ناهنجار  وضعیت  از  خوزستانی  شهروندان  از  برخی  تازگی  به 
نقاط  با جایگاه های سوخت سایر  جایگاه  های سوخت در مقایسه 
و  ظاهری  وضعیت  بهبود  خواستار  و  کرده  انتقاد  شدت  به  کشور 

امکانات رفاهی آنان شدند.

ارزش  و  آلایندگی  حق  اگر  خوزستان  گفت:  اهواز  مردم  نماینده 
افزوده را داشته باشد دیگر حتی به بودجه عادی نیز نیازی نیست.

سید کریم حسینی، نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی 
در رابطه با حقوق این استان اظهار کرد: حق آلایندگی و ارزش 
افزوده مطالبه ما از حوزه نفت است که در موقعیت های مختلف در 
رابطه با آن صحبت کرده ام. وی افزود: تکلیف ما باید با نفت تعیین 
شود چرا که بحث های انحرافی مانند اینکه فروشی نداریم مطرح 
می کنند در حالی که آنها باید اعلام کنند که این مقدار محصول 

استان خوزستان  آلایندگی  این سهم، حق  و  داریم  نفتی  آلاینده 
است. حسینی عنوان کرد: این اعداد و ارقام باید به شکل قانونی 
و ثابت به ما اعلام شود تا بدانیم حق آلایندگی چه میزان است و 
حالا بعد از آن تحلیل کنند که برای مثال مشکل فروش داشتیم یا 
تحریم بودیم. نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: مسئله بعدی ارزش افزوده است که اصلا تعلق نمی گیرد و 
استدلال آن ها این است که نفت استخراج شده صادر می شود و 
برای خوزستان تبدیل به فراورده نمی شود.وی افزود: در صورتی 

که ما با این امر مخالفیم و معتقدیم نفتی که استخراج می شود با 
باز کردن شیر فلکه نیست بلکه برای استخراج آن عملیاتی انجام 
با  رابطه  در  حسینی  می شود.  منتقل  استان ها  سایر  به  سپس  و 
حل مشکلات استان گفت: خوزستان اگر حق آلایندگی و ارزش 
افزوده را داشته باشد دیگر حتی به بودجه عادی نیز نیازی نیست. 
عادی،  بودجه  که  است  فراوان  آنقدر  اهواز  مشکلات  افزود:  وی 
پیگیری  حال  در  نیز  ما  نمیکند؛  جبران  را  آن  عقب افتادگی های 

مسئله حق آلایندگی و ارزش افزوده هستیم.

برقرار  دلیل  به  گفت:  خوزستان  استاندار 
کاهش  و  خوزستان  در  سفید  وضعیت  شدن 
حال  در  بهداشتی،  پروتکل های  رعایت 
فعلی  وضعیت  شدن  شکسته  به  شدن  نزدیک 

هستیم. استان  در  کرونا 
در  خوزستان  استاندار  شریعتی  غلامرضا 
کرونا  بیماری  مدیریت  استانی  ستاد  نشست 
و  مراجعات  اخیر  هفته  چهار  در  کرد:  اظهار 
پنج  در طول  اما  است  یافته  کاهش  بستری ها 
روز گذشته به دلیل عدم رعایت دستورالعمل ها 
استان،  در  سفید  وضعیت  اعلام  به  توجه  با 
شکستگی  مرز  به  رسیدن  حال  در  خوزستان 

است. فعلی  وضعیت 
تعداد  و  نماییم  مراقبت  بیشتر  باید  افزود:  وی 
ترخیصی های روزانه را افزایش داده و سیر نزولی 

خود را حفظ نماییم تا با مشکل مواجه نشویم.
اهواز  در  آنکه  بیان  ضمن  خوزستان  استاندار 
کرونایی  بیمار  رازی  بیمارستان  در  فقط 
دزفول،  شهرستان های  می شود،گفت:  بستری 
مراقبت  باید  بهبهان  و  شوشتر  مسجدسلیمان، 

ویژه داشته باشند.
استاندار خوزستان خاطرنشان کرد: در خصوص 

از  بهداشتی  پروتکل های  محرم  عزاداری های 
سوی ستاد ملی مشخص شده است در عین حال 
در زمینه روزهای تاسوعا و عاشورا نیز شیوه های 

مربوطه متعاقبا اعلام خواهد شد.
وی ادامه داد: در شهرستان کارون شیوه نامه های 
بهداشتی در عید غدیرخم رعایت نشد و این نوع 
موارد قابل پذیرش نیست و باید پیگیری شوند. 
وسیع تری  گستره  از  موضوع  نیز  محرم  ماه  در 

آمادگی  مسئولان  امروز  از  و  است  برخوردار 
داشته باشند تا در صورت عدم رعایت پروتکل ها 
جان  حفظ  که  چرا  گیرد  قهری صورت  برخورد 

انسان ها از اوجب واجبات است.
که  زمانی  تا  کرد:  تصریح  شریعتی  غلامرضا 
قرار گیرد  تایید شده در دسترس عموم  واکسن 
محدودیت های اجتماعی بر اساس عقل سلیم و 
تثبیت  راهکار  تنها  بهداشتی  نظرات کارشناسان 

شده مقابله با این بیماری است.
وی بیان کرد: اعلام وضعیت سفید نباید موجب 
ویروس  دوباره  گیری  اوج  خطر  گرفتن  نادیده 
شود در غیر این صورت پیامدهای سهمگین آن 

همه ما را دچار خواهد کرد.
توزیع  و  تولید  اظهار کرد: در خصوص  شریعتی 
همه  بر  استانداری  بازرسی  کل  اداره  ماسک 
امر  این  برای  و  کند  تعیین  ناظر  تولیدکنندگان 
هم میتوان از سمن های تخصصی کمک گرفت 
تولید  واحدهای  از  نیز  سازمان صمت  همچنین 

ماسک و مواد بهداشتی حمایت نماید.
وی اذعان کرد: مدیریت بحران استانداری نیز در 
تامین مواد اولیه برای تولید ماسک اقدام نماید و 
به گمرک هم تاکید می شود مواد تولید ماسک را 

در اسرع وقت ترخیص کند.
ملی  ارزیابی ستاد  اساس  بر  بیان کرد:  شریعتی 
کرونا استان خوزستان بهترین روند کاهشی ابتلا 
تصریح  به  و  دارد  را  کشور  سطح  در  کرونا  به 
تلاش  بیشترین  خوزستان  در  جمهور  رئیس 
صورت گرفته و بهترین نتیجه بدست آمده است 
و مجددا از مردم تقاضا می شود همچنان شیوه 

نامه های بهداشتی را رعایت نمایند.
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با دستور بانک مرکزی ؛
شورای خبرگان بانکی خوزستان

 اعلام موجوديت كرد
استاندار خوزستان گفت: شورای خبرگان بانکی خوزستان بر 
اساس سیاست های دولت همزمان با سراسر کشور به منظور 

ایجاد وحدت رویه اقتصادی فعالیت خود را آغاز کرده  است.
غلامرضا شریعتی با اشاره به اینکه احکام اعضای این شورا از 
سوی بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران صادر شده است 
اظهارداشت: یکی از مهمترین وظایف این شورا ایجاد وحدت 
رویه در برنامه ریزی های اقتصادی استان با محوریت بانک ها 
امری است که  بانک ها  بین  ادامه داد: هماهنگی  است. وی 
می تواند به تسهیل سرمایه گذاری مستمر و بدون مشکل برای 
بخش خصوصی منجر شود. نماینده عالی دولت در خوزستان 
بانکی و اختصاص  ارائه خدمات  اینکه بعضا در  به  اشاره  با 
تسهیلات مختلف به صورت سلیقه ای عمل می شود، گفت: 
بانکی استان خوزستان  این موضوع در دستور کار خبرگان 
قرار دارد تا با ایجاد هماهنگی لازم این مشکل نیز رفع شود.

استاندار خوزستان بیان داشت: بانک ها می توانند در استان به 
عامل محرک در توسعه متوازن اقتصادی تبدیل شوند و از 
همین رو نیاز است تا سیاستگذاری  صحیح دولت به این منظور 

با دقت اجرا و مورد پیگیری قرار گیرد.

دبیر شورای هماهنگی  بانک های خوزستان :
كارهاي آسيب ديده از كرونا

 بدون ضامن تسهيلات مي گيرند
پرداخت  بانک های خوزستان گفت:  دبیر شورای هماهنگی  
تسهیلات مربوط به کسب و کارهای آسیب دیده از کرونا 
نیاز به اخذ ضامن ندارد و از شبکه بانکی درخواست می شود تا 

فراتر از مصوبه هیات دولت در این رابطه اقدام نکنند.
سعید طاهری با اشاره به اینکه پرداخت این تسهیلات بدون 
ضامن و همچنین بدون نیاز به مراجعه متقاضیان به شعب 
امکان دارد، اظهارداشت: افرادی که به واسطه شیوع بیماری 
کرونا کسب و کارهای آنها دچار آسیب شده، باید به سامانه 

کارا مراجعه کرده و اقدام به ثبت نام کنند.
مربوطه  کد  دریافت  صورت  در  متقاضیان  ادامه داد:  وی 
می توانند اطلاعات هویتی خود را در این سامانه ثبت کنند تا 
فرآیندهای بعدی نیز طی و پس از تایید مستندات، تسهیلات 

به حساب آنها واریز شود.
سرپرست شعب بانک ملی در خوزستان همچنین تصریح کرد: 
به  مربوط  امورات  انجام  در  تسهیل  منظور  به  بانک  این 
پرداخت تسهیلات کسب و کارهای آسیب دیده از کرونا، نرم 
افزار ایوا را معرفی کرده است. طاهری اضافه کرد: متقاضیانی 
کرده اند، سپس  کارا طی  سامانه  در  را  نام  ثبت  مراحل  که 
می توانند از طریق این نرم افزار نسبت به دریافت امضای 
دیجیتال اقدا کنند؛ به طوری که در نرم افزار ایوا حتی امکان 

خرید دیجیتال سفته نیز فراهم شده است.
دبیر شورای هماهنگی بانک های استان با تاکید بر اینکه با 
استفاده از این نرم افزار دیگر به مراجعه حضوری در بانک ها  
حاضر  حال  در  یادآورشد:  نیست،  نیازی  متقاضیان  توسط 
تسهیلات مربوط به کسب و کارهای آسیب دیده ناشی از 
شیوع بیماری کرونا شامل واحدهای تک نفره با مبلغ ۱۶۰ 
ویژه  ریالی  میلیون  ریال و همچنین تسهیلات ۶۰  میلیون 

افرادی مانند رانندگان ناوگان حمل و نقل عمومی است.

مدیرعامل موسسه جهاد نصر خوزستان :
بودجه طرح رهبري مصوب شد

مدیرعامل موسسه جهاد نصر خوزستان گفت: در سال جاری 
مبلغ ۱۵۰ میلیارد تومان از ردیف بودجه برای طرح ۵۵۰ هزار 

هکتاری مصوب شده است.
در  نصر  جهاد  موسسه  مدیرعامل  نژاد  صالحی  محمدجواد 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: فاز دوم طرح ۵۵۰ هزار هکتاری 
کشاورزی مصوبه ۱۵ فروردین سال ۹۶ هیات دولت است، 
اقداماتی که در مرحله اول قرار بود انجام شود تخصیص آب 
امر  این  پیگیری،  از  بعد  که  بود  طرح  این  باقی مانده  برای 
انجام شد. وی افزود: جدول تخصیص آب تهیه شده مطالعات 
نیز درحال حاضر  اراضی طرح ۵۵۰ هزار هکتاری هم  نوع 
مشخص شده اند. مدیرعامل موسسه جهاد نصر گفت: در فاز 
نخست طرح، ۲۰ شهرستان استان خوزستان بهره مند شدند و 
در فاز دوم برای ایجاد توازن، در این مرحله سایر شهرستان ها 

نیز تحت پوشش قرار خواهند گرفت.
از  استفاده  منبع  سه  دولت  مصوبات،  طبق  داد:  ادامه  وی 
تسهیلات خارجی، صندوق توسعه و منابع عمومی را جهت 
تامین اعتبار قرار داده است. صالحی نژاد بیان کرد: در سال ۹۹ 
در قانون بودجه از ردیف متفرقه ۱۵۰ میلیارد تومان برای این 
طرح مصوب شده که امسال ۵۰ هزار هکتار در دستور کار 

اجرایی شدن قرار گرفته است.

مدیر سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی :
هنوز براي كولرهاي جنجالي
 تصميمي گرفته نشده است

در  حالی  در  قاچاق،  کولر  هزار   ۳۶ از  بخشی  توزیع  خبر 
با  کولرها  این  اکنون  که  شد  منتشر  اجتماعی  شبکه های 
دستور قضایی در سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی 

متوقف شده اند.
دو روز گذشته خبر توزیع  بخشی از ۳۶ هزار کولر قاچاق با 
نظر استاندار، در شبکه های مجازی منتشر شد و در این خبر 
ادعا شده بود که تعدای از این کولرها به فرمانداری ها، مراکز 

دولتی و حوزه های علمیه اهواز تحویل داده شد.
با تکذیب این خبر اظهار کرد:  فریبرز گرگی در این رابطه 
تاکنون چنین تصمیمی گرفته نشده است و اکنون این کولرها 

تحت تملک سازمان جمع آوری فروش اموال تملیکی است.
وی افزود: در حال حاضر انبار محل نگهداری کولرها با دستور 
قضایی پلمب است و با توجه به اینکه کولرهای قاچاق متوقف 
گونه  هیچ  نشود  صادر  قضایی  دستور  که  زمانی  تا  شده اند 

فرآیندی در خصوص توزیع آن ها صورت نمی گیرد.
بیان  با  تملیکی  اموال  فروش  و  آوری  جمع  سازمان  مدیر 
اینکه هر زمان دستور قضایی صادر شود ما با دستور اقدامات 
قانونی را انجام می دهیم، گفت: توزیع کولرها نیز بر اساس 

بخشنامه ها و دستور العمل های سازمان انجام می شود.

وضعیت سفید رو به زردي مي رود ؛

توسط مدیر کل تامین اجتماعی خوزستان ؛برخورد قهری در دستور كار قرار گرفت
كانون بازنشستگان ايذه  تقدير شد

از  اجتماعی خوزستان  تأمین  سید محمد مرعشی مدیر کل 
رئیس و اعضای هیات مدیره کانون بازنشستگان و مستمری 

بگیران ایذه تقدیر کرد.
استان  اجتماعی  تأمین  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
خوزستان؛ سید محمد مرعشی مدیر کل تأمین اجتماعی استان 
خوزستان با اهدای تندیس و لوح سپاس از رئیس و اعضای 
کانون بازنشستگان و مستمری بگیران شهرستان ایذه و تلاش 
های صادقانه ایشان تقدیر و با تاکید بر اینکه سازمان تأمین 
بازنشستگان  و  پیشکسوتان  اجتماعی حاصل سالها دسترنج 
است گفت : بیش از ۶۲ درصد از جمعیت خوزستان از حمایت 
های بیمه ای و درمانی این سازمان برخوردار هستند و این 
سازمان سعی نموده است تا در جلب رضایتمندی مخاطبان خود 
، مجموعه ای از پیشرفته ترین و بهترین تجهیزات و امکانات 

درمانی را برای قشر بازنشسته و مستمری بگیر فراهم نماید.
مرعشی کانون های بازنشستگی را پل ارتباطی میان سازمان 
تأمین اجتماعی، شرکای اجتماعی و ذینفعان برشمرد و افزود: 
امیدواریم با همفزایی و تعامل بیشتر بتوانیم دستاوردهای خوبی 

برای این قشر گرانقدر جامعه فراهم نمائیم.
و  بازنشستگان  کانون  رئیس  عزیزی  اکبر  علی  همچنین 
عملکرد  باینکه  اشاره  با  ایذه  شهرستان  بگیران  مستمری 
در  تاثیرگذار  عاملی  اجتماعی  تأمین  سازمان  کارکردهای  و 
بگیران  مستمری  و شکوفایی  زندگی  به  امید  ارتقای سطح 
ترین گروه  آنجایی که اصلی  از  بازنشستگان است گفت:  و 
از بازنشستگان کشور تحت پوشش سازمان تأمین اجتماعی 
هستند اجرای طرح همسان سازی حقوق این قشر توانسته 
است ایجاد رضایتمندی نموده و تحقق این امر جای تقدیر دارد.

مدیر کل بندر خرمشهر :
پروژه ارتقا شبکه اطفا حريق آغاز شد

مدیر کل بندر و دریانوردی خرمشهر از آغاز پروژه ارتقا شبکه 
اطفا حریق در بندر خرمشهر خبر داد.

به گزارش روابط عمومی اداره کل بندر و دریانوردی خرمشهر 
نوراله اسعدی ضمن اعلام این خبر اظهار داشت: پروژه ارتقا 
شبکه اطفا حریق بندر خرمشهر مطابق با استانداردهای ملی 
و بین المللی بمنظور افزایش ایمنی محوطه های بندری و 
پیشگیری از سوانح و آسیب های جانی و مالی،تامین رضایت 

صاحبان کالا و سرمایه گذران در حال انجام است.
وی تصریح کرد: میزان برآورد اولیه سرمایه گذاری این پروژه 
۲۸۲ میلیارد ریال و مدت اجرا ۳۲ ماه در نظر گرفته شده است.

مدیر کل بندر و دریانوردی خرمشهر در ادامه افزود: عملیات 
اجرایی پروژه اطفا حریق با بهره گیری از ظرفیت های داخلی و 
استفاده از توان متخصصان بومی و با رعایت تمام پروتکل های 
بهداشتی و زیست محیطی از فروردین سالجاری آغاز شده و 

در حال اجرا است.
اسعدی با بیان اینکه پروژه مذکور در ۵ بخش در حال انجام 
است گفت: بازسازی و یا اصلاح ساختمانهای تاسیسات ایستگاه 
پمپاژ آب شرب،اجرای تاسیسات مکانیکی و تاسیسات برقی 
ساختمانهای اب اتشنشانی و شبکه آب شرب، اجرای شبکه آب 
اتش نشانی و آب شرب و اجرای شبکه آبیاری تحت فشار بندر 

خرمشهر از مهمترین بخش های این پروژه است.

مدیرعامل شرکت توزیع برق خوزستان :
۱۱۰ ماينر استخراج بيت كوين توقيف شد

با تلاش های صورت گرفته در هفته اخیر دو مزرعه غیر قانونی 
استخراج ارز دیجیتال در ایذه و امیدیه کشف و ضبط گردید.

به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق خوزستان، 
علی خدری مدیرعامل شرکت با بیان این خبر گفت، با رصد و 
کنترل بار شبکه توسط نیروهای عملیاتی این شرکت و بررسی 
های میدانی نیروهای اطلاعاتی و انتظامی شهرستان امیدیه، 
یک مزرعه غیر مجاز ارز دیجیتال کشف و ۲۲ دستگاه ماینر 

توقیف گردید.
افزایش  و  ایذه  در  ماینر  به کشف ۸۸  اشاره  با  علی خدری 
کشفیات طی یک هفته به ۱۱۰ دستگاه غیرمجاز اظهار داشت؛ 
در ماه های گرم سال و پیک بار شبکه فعالیت های بدون مجوز 
این قبیل واحدها منجربه تحمیل اضافه بار و ناپایداری شبکه و 
به دنبال آن موجب ایجاد و تشدید خاموشی ناخواسته به مردم 
می گردد لذا این شرکت در راستای جلوگیری از سواستفاده 
احتمالی افراد سود جو و حفظ حقوق مردم، تمهیدات و اقداماتی 
از قبیل پایش و رصد شبکه توزیع برق، بررسی بار لحظه ایی 
و میزان مصرف برق در دوره های زمانی مختلف و همچنین 
بازرسی های حضوری کارشناسان برق شهرستان را بصورت 

گسترده در دستور کار خود قرار داده است.
زمان  در  دیجیتال  ارز  استخراج  است دستگاه های  گفتنی 
پیک بار بدلیل مصرف برق فراوان، موجب هدر رفت انرژی 
جدی  آسیب  کشور  و  استان  برق  توزیع  شبکه  به  و  شده 

وارد می کنند.

مدیرعامل شرکت توزیع برق اهواز :
تعداد كليدهاي گازی

 نصب شده به 6۰۰ دستگاه رسيد
مدیرعامل برق اهواز: تاپایان تیرماه سال جاری، تعداد کلیدهای 

گازی شبکه برق کلانشهر اهواز به ۶۰۰ دستگاه رسیده است.
مهندس کریمی اظهارداشت: با هدف افزایش پایداری شبکه 
و قدرت مانور، تاپایان تیرماه سال جاری تعدادکلیدهای گازی 
نصب شده در شبکه برق کلانشهر اهوازبه۶۰۰دستگاه رسیده 
است. وی تصریح کرد: توسعه هرکشورنیازمندتامین زیرساخت 
ویژه  نگاه  با  دومقوله  این  که  است  همگانی  وآموزش  ها 
درشرکت توزیع نیروی برق اهوازپیگیری می شود و چشم انداز 
۹۹ دقیقه خاموشی به ازای هرمشترک نیز با این دو اولویت در 

دستورکارقرار دارد.
مدیرعامل برق اهوازخاطرنشان کرد: تاکنون تعداد۶۰۰ دستگاه 
کلیدگازی قابل قطع و۷۰۰دستگاه کلیدغیرقابل قطع در سطح 
شبکه توزیع برق این کلانشهر نصب شده که از این تعداد ۱۴۲ 

دستگاه آن قابلیت کنترل از راه دور دارند.
کریمی دربخش دیگری ازسخنان خود افزود: با انجام مانورهای 
مختلف درسطح شبکه برق اهواز و براساس آخرین آمار اعلام 
درصدی   ۳۹ کاهش  شاهد  دیسپاچینگ،  مرکز  توسط  شده 

خاموشی نسبت به مدت مشابه سال ۹۸ بوده ایم.

نماینده مردم اهواز  :  سهم خوزستان از استخراج نفت هيچ است!

رئیس آب و فاضلاب شوشتر :  ۵۰ درصد فاضلاب مستقيم به كارون می ریزد

به علت نداشتن تبلت و گوشی هوشمند ؛

خيلي از دانش آموزان توان ورود به برنامه شاد را ندارند

معاون سازمان صمت خوزستان : هنوز مشكل وارات كولر حل نشده است

به دلیل ناتوانی در پرداخت هزینه ها ؛  اكثر جایگاه داران سوخت در خوزستان ورشكسته شدند


